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INTERPELACJA- ZAPYTANIE 

w sprawie ewentualnego pobytu imigrantów na terenie miasta Lublina 

w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców Lublina, docierających do mnie 

w ostatnim czasie, zwracam się do Pana z prośbą o udzielenie informacji na temat 

przebywania na terenie miasta Lublina cudzoziemców innych niż objętych pomocą, 

na podstawie ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa (Ustawa z dnia 12 marca 2022 r. 

Dz.U.2024.167 tj. z dnia 2024.02.09). Mieszkańcy Lublina chcą wiedzieć: 

• Ilu cudzoziemców określanych jw. przebywa obecnie na terenie Lublina?

• Gdzie są rozlokowani?

• Ilu cudzoziemców określanych jw. władze miasta zamierzają przyjąć do końca

roku?

• Jaką kwotą obciąży to budżet miasta w latach 2024 i 2025?


